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"DAHA ÖNEMLİSİ SÜRDÜREBİLMEK"
ESENBOĞA Havalimanı Mülki İdare Amiri Murat Soylu, 
Ankara'dan direkt uçuşların hayırlı olması dileğinde 
bulunarak,"Direkt uçuşlara başlamaktan daha önemlisi, 
sürdürebilmek, katkı sunabilmek"dedi. ASO Başkanı 
Nurettin Özdebiı de coğrafyasında yükselen değer olan 80 
milyonlukTürkiye'nin başkentinin, uluslararası bağlantılarda 
eksiğinin bulunduğunu söyledi. ATO Başkanı Gürsel Baran 
da Ankara'dan direkt yurt dışına uçuşlara ihtiyaç olduğunu 
belirterek, bunu 11 aydır her gittikleri yerde dillendirdiklerini 
ve yetkililere konuyu ilettiklerini bildirdi.»  4'te



"ANKARA-PARİS SEFERLERİ 
HAFTADA KARŞILIKLI 
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E senboğa  Havalimanı Mülki Jdare  
Amiri M ura t  Soylu, A n k a r a ’dan d i
rekt uçuşların hayırlı olması dileğin
de bu lunarak ,  “ D irek t  uçuşlara b aş lam ak 

tan d ah a  önemlisi ,  sü rdüreb i lm ek ,  katkı 
sunab i lm ek” dedi.

T ö re n d e  konuşan  A n k a ra  Sanayi Odası  
(A S O )  Başkanı Nurett in  ö z d e b i r  de  coğ
rafyasında yükselen değer  olan 80 milyon
luk T ürk iye’nin başkentin in ,  uluslararası  
bağ lan t ı la rda  eksiğinin b u lu n d u ğ u n u  söyle
di. B unun  giderilmesi için çalışmalar  y ap 
tıklarına işaret ed en  Ö zdeb ir ,  başken t ten  
direkt uçuşların A n k a r a ’nın erişebilirliğini 
artacağını vurguladı.  A n k a ra ’nın ticari ve 
sosyal hayatın ın  gelişmesi açıs ından yurt d ı
şına direkt uçuşların son de rece  önem li  o l 
du ğ u n u n  altını çizen Ö zdebir ,  aynı z a m a n 
da önem li  bir  teknoloji  şehri o lan  kentin 
büyümesin in  devam  edeceğini dile getirdi.

Özdebir ,  A n k a r a ’da 1,5 milyon kayıtlı 
is t ihdam ın  yaklaşık 300 bininin kam u ku- 
ru m la r ın d a  çalıştığını bel ir terek,  “ A nkara  
iş dünyasının önem li  bir  “h u b ” ı o lm uş  va
ziyette. Bu “ h u b ”m, dünyanın  başka hubla- 
rıyla bir leşm esine  bugün  şahit  oluyoruz. Bu 
seferlere  yeni des t inasyonlar ın  ek leneceğ i
ne inanıyorum. A nkara lI la ra  b u ra d a  görev 
düşüyor.  AnkaralI lar ,  seyahat  planlarını  
yapa rken  b u rad an  uçmaya ö n em  vermeleri  
lazım ki bu ha t la r  a r ta rak  devam etsin. A n 
k a r a l I l a r ı ,  A n k a r a ’ya sahip  çıkmaya davet 
ed iy o ru m ” diye konuştu .

Direkt uçuşlara ihtiyaç var
A n k a ra  T icare t  Odası  (A T O )  Başkanı 

Gürse l  Baran da A n k a r a ’dan direkt yurt 
dışına uçuşlara  ihtiyaç o lduğunu  bel ir terek,  
bunu  11 aydır he r  gittikleri yerde  di l lendir
diklerini ve yetkil ilere konuyu ilettiklerini 
bildirdi. C u m h u rb a şk an ı  R ecep  Tayyip E r 
d o ğ a n ’ın konuya sahip  çıktığını an la tan  B a 

ran, daha  sonra  T I I Y  Y ö n e t im  Kurulu  ve 
tcra Kurulu Başkanı  İlker Aycı ile tem asa  
geçtiklerini ve yapılan  toplantı lar ın  a rd ın 
d a n  bugün  Berlin, F rankfur t ,  Viyana ve P a 
ris’e d irek t  uçuşların başladığını kaydetti .

Aycı’ya, A T O  Meclisi toplantıs ına  k o 
nuk  o ld u ğ u n d a  uçuşlara  sah ip  çıkacaklarını 
ve başka dest inasyonlar  is tediklerini ilet
tiklerini vurgulayan Baran ,  “ A n k a r a ’nın 
80 milyonluk ülkenin başkenti  o lduğunu ,  
başken te  yaraş ır  bir  uçuş trafiğinin olması 
gerektiğini,  havalimanımızın b u n a  müsait  
o lduğunu  ilettik. Kendisi de  p e y d e r  pey y e 
ni hatları , desti ııasyonları  açacaklarına  dair  
söz verd i le r” değer lend irm es inde  bulundu.

Baran,  A n k a r a ’dan yurt dışına uçuşların 
kendileri  için çok önem li  o lduğunun  altını 
çizerek, “ Ç ü n k ü  3 saa t te  gidebileceğimiz bir 
yere 10 saatlik zam an  harcıyoruz.  Ankaralı  
sanayicinin, tüccarın,  bü rokra t ın  zamanı 
çok kıymetli. Bu an lam d a  bugün  bizim için 
çok önem li .  Hayırlı  o lsun” diye konuştu .

T A V  E senboğa  Havalimanı İşletmesi 
G e n e l  M ü d ü rü  N uray  D e m i re r  de A n k a 
ra ’d an  d irekt  uçuşların a r tm asın ı  isteyerek,

T ürk iye’nin başkentin in ,  dünyanın  bü tün  
başkentleriyle bağlanması için hedefler inin 
bu lunduğunu ,  E sen b o ğ a  H ava l im an ı’nın 
da  b u n a  müsait  o lduğunu  söyledi. A nkara -  
Paris  uçuşlarının salı ve cum ar tes i  günleri  
o lm ak üzere  h a f tad a  iki gün karşılıklı g e r 
çekleşeceğini bel ir ten  D em ire r ,  “ Esenboğa  
l lava l im anı’ndan ,  yurt içinde 36 ve yurt  
dışında 18 ü lkede  33 des t inasyona direkt 
uçuşlarla bağlanıyoruz. E senboğa  Havali
manı,  2017 yılının 9 ayında bir  önceki yıla 
göre  yolcu sayısını yüzde 36 artırdı, 2016’da 
13 milyon 200 bin yolcuya, 95 bin 500 uçuşa 
ev sahipliği yap t ı” dedi.

T H  Y A n k ara  İstasyon M ü d ü rü  H aşan  
Canverd i  ise iki güzide şehir  a ras ında  köprü  
ku rm an ın  m utlu luğunu  yaşadıklarını dile 
get irerek,  T H Y  Y öne t im  K uru lunun  A n k a 
r a ’dan  yurt dışına d irek t  seferlerin  artır ı l
ması için yoğun çaba  sarfett iğini bildirdi.

Konuşmalar ın  ard ından  Ankara-Paris  
uçuşu dolayısıyla pasta kesildi, kabin ekibine 
çiçek verildi. D aha  sonra  151 yolcuyu taşıyan 
uçak, pistten ayrılırken itfaiye ekiplerince 
o luş turan  su takının al t ından geçti.


